

房藥大坎寧想 Cunningham Drug Stores Vancouver, B. C.

消痔藥膏 PICOATINE 不用割 消痔藥膏或坐藥 每六毫五兩壹元二五

事務所

何盈基 (代理) 各種刑文 抄事宜 402-3-4 Dawson Building Vancouver B. C. Telephone Martine 4024

東李福包醫皮膚百病限日痊愈

秘製環球唯一實驗包癒皮膚百病膏 此藥膏乃破天荒百發百中專治實驗包癒皮膚百病膏一無二之聖藥無論任何皮膚病毒瘡毒癩毒及遠年諸般頑癬疥癩小兒胎毒兼掃除...

恭頌實效皮膚痛癢之良藥

李福先生大鑒前上月付來皮膚膏一函照先生之藥按患處十分應驗所...

恭頌良醫聖藥應驗如神

弟患皮膚濕毒癢癢不堪經有數年之久如行蟻咬無法制止弟見大漢公報...

恭頌李福先生之良藥

啟者弟日前雙手患皮膚濕毒所患之處干枯厚厚起白亮如蛇鱗脫去豈...

Advertisement for OGDENS VIRGINIA FINE CUT CIGARETTES featuring an illustration of a man smoking and a pack of cigarettes.

祖國新聞 全歐戰局情況 我須努力渡此最後艱苦階段 重慶通訊 據中央社消息 七月十日何參謀總長應欽 在中樞紀念週...

何總長謂 由於全歐戰局之日趨有利 故吾人更堅定最後勝利之信心 在歐洲戰場方面 德寇軍隊在東...

開平匪徒劫掠被擒 匪徒毛爪等 茲據報稱 除毛匪 匪徒毛爪等 茲據報稱 除毛匪...

榮榮公司啟事 本店備製臘味及常有新鮮肉品發售...

Advertisement for '大根丸' (Da Gen Wan) medicine, listing various ailments it treats like hemorrhoids and kidney issues.

Advertisement for '扶鎗久戰丸' (Fu Qiang Jiu Zhan Wan) medicine, describing its benefits for strength and endurance.

Advertisement for '通淋殺菌丸' (Tong Lin Sha Jun Wan) medicine, focusing on urinary tract infections.

Advertisement for '廣珍金器鐘鏢' (Guang Zhen Gold and Silverware) and '雲坤天生堂' (Yun Kun Tian Sheng Tang) pharmacy.

Advertisement for '振拿羅電器公司' (Zhen Na Luo Electric Company) and '舖飾裝良鄧' (Deng's Good Decoration Shop).

Advertisement for '海記 HARRY'S NEWS STAND' located at 553 Fisgard Street, Victoria, B.C.

Advertisement for '黃一平' (Huang Yi Ping) doctor, specializing in various medical treatments.

Advertisement for 'PITMAN OPTICAL HOUSE' and '東亞旅館' (Tung Ah Rooms).

Advertisement for '陸海軍衣裳店' (Army and Navy Clothing Store) featuring various styles of clothing.

Advertisement for '新到大批布料' (New arrival of large quantities of fabric) with details on pricing and quality.

Advertisement for 'Viaduct Drug Store' and '新亞旅社' (Hotel Sun Ah) with contact information.

Advertisement for '合隆生國貨商店' (Hop Sang Lung Kee & Co.) and '甲種字丁' (Type D) printing services.